



## Protokoll styrelsemöte S19 2014-09-16

<b>Närvaro:</b>	Alen Lulic	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Josefin Karlsson	Ordförande
	Carolina Sartorius	Studierådsordförande
	Jashar Vahid	Källarmästare, fr.o.m. §6
	David Larsson	Cafémästare
	Joacim Åström	Överphös
	Louise Hauzenberger	Skattmästare
	Erik Gärtner	Näringslivsansvarig, fr.o.m. §6
	Sebastian Karabeleski	Programmästare
	Daniel Lundell	Revisor
	Micaela Bortas	Vice Kårordförande TLTH
	Peter Dahl	Kårkontakt TLTH

<b>Adjungerade</b>	Sofia Siljeholm	
	Carl Nilsson Nyman	fr.o.m. §6
	Lars Gustafson	fr.o.m. §6
	Per Ahlbom	fr.o.m. §8, t.o.m. §9
	Jens Elofsson	fr.o.m. §8

- §1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan 12.05.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Sofia Siljeholm
  - Per Ahlbom
  - Jens Elofsson
  - Carl Nilsson Nyman
  - Lars Gustafson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Erik Gärtner kom in i lokalen.
- Micaela Bortas meddelar att att SRKår rekryterar folk, man kan kontakta Alexander Theofanous om man är intresserad av deras arbete. Hon informerar att fokus grupper rekryterar också, man kan kontakta VKOU om man är intresserad av detta.



Micaela uppmanar styrelsen igen att informera henne om det skulle vara så att något inte funkar eller går dåligt.

David Larsson uppmärksammar problemet med F sektionens förlust av ön Ön inför regattan.

Jashar Vahid, Lars Gustafson och Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen. Lars och Carl adjungerades.

Peter Dahl uppmanar även styrelsen att höra av sig om de strategiska arbetena också och inte bara problemen.

- §7 Information från PLD && PLC Carolina Sartorius informerar att programledningen har möte den 10 oktober. Hon meddelar också att ekonomin är dålig på LTH, tidigare har de tagit pengar från en fond men den är nu slut. Alla institutioner får mindre pengar från och med nästa år. Det blir en minskning med ungefär 5% - 10%.

§8 Beslutsuppföljning **Arkivstädning**

Lars Gustafson berättar att arkivarierna ska gå igenom arkivet på lördag och sen göra en plan på hur det framtida arbetet ska gå till. Han undrar vad styrelsens syn på arkivet är.

Josefin Karlsson menar att det är väldigt stökigt och svårt att använda just nu. Hon vill att det ska vara mer organiserat.

Per Ahlbom och Jens Elofsson kom in i lokalen och adjungerades.

Lars Gustafson informerar att katalogiseringen kommer att ta väldigt lång tid och inte kommer kunna slutföras på ett par veckors tid.

Per Ahlbom föreslår att sektionen införskaffar ett trophéskåp.

Josefin Karlsson klargör att punkten till viss del är till för att bättra samarbetet mellan arivarie och styrelsen.

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S21.

**Informationsmöte om styrelseaccess**

Josefin Karlsson och Jashar Vahid har kollat igenom accesslistan.

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S21.



## Kylskåp

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S20.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Alen L.	Mästermärken	S06 2012	S20 2014
Josefin K.	Reunion	S10 2014	S10 2015
Josefin K.	Beslutshantering	S13 2014	S22 2014
David L. och Astri M.	Städregler	S17 2014	S20 2014
Alen L.	Arkivstädning	S18 2014	S21 2014
Josefin K.	Informationsmöte om styrelseaccess	S18 2014	S21 2014
Jashar V. och David L.	Kylskåp	S17 2014	S20 2014

- §9 Utskottsrapporter Per Ahlbom lämnade lokalen.  
Daniel Lundell skulle gärna vilja se rapporterna så han vet vad styrelsen gör.  
Carolina Sartorius informerar att V-sektionen skickar ett mail en gång i månaden till sina medlemmar om vad de gjort.  
Josefin Karlsson beslutar att rapporterna fortsätter som de gör men att en gång i månaden sammanställs de och skickas ut till sektionens medlemmar. Alen Lulic ansvarar för att skicka ut dessa.
- §10 Ekonomisk status Louise Hauzenberger meddelade att vi har okej med pengar.
- §11 Val av funktionärer **Cafémästeriet**  
Funktionär inom Cafémästeriet Nick Persson (dat14npe)  
Funktionär inom Cafémästeriet Ludvig Eriksson (dat13ler)  
**Näringsliv**  
Funktionär inom Industrimästeriet Fredrik Folkesson (dat11ffo)
- §12 Internationella studenter Josefin Karlsson har haft ett möte där hon blivit vädjad att vara mer omhändertagande av de internationella studenterna. Något som togs på mötet var att under nollningen så får inte alla vara med utan mängden internationella nollor begränsas.  
Lars Gustafson meddelar att det bara är ett problem i ett fåtal sektioner, inte oss. Och att master studenter inte är med men det är planerat från annat håll.  
Josefin Karlsson föreslår att mer information ska göras tillgänglig på engelska på både hemsidan och nyhetsbrevet.  
Carl Nilsson Nyman föreslår att DWWW skulle kunna göra en engelsk version av hemsidan.  
Carolina Sartorius undrar om kåren gjort detta.



Micaela Bortas svarar att toabladen nu är på engelska.

David Larsson informerar att mycket på sidan är hårdkodat och menar då att det är ett väldigt stort jobb.

Peter Dahl undrar om detta utgör en ekonomisk belastning för sektionen.

David Larsson svarar att det inte är det utan kräver bara en massa tid.

Peter Dahl menar att det kommer talas om en fond för internationalisering på kåren.

Lars Gustafson undrar om man kan anställa studenter under en ledighetsperiod för att göra detta.

Styrelsen ska tänka på saken.

Carl Nilsson Nyman undrar om google translate funkar.

Jens Elofsson svarar att det funkar men inte jättebra.

Josefin Karlsson föreslår att man antingen trycker en engelsk nolleguide eller översätter delar av den svenska. Alternativt att man lägger till en ordlista.

Joacim Åström svarar att nolleguiden har så jävla mycket skräp i sig redan. Eller nej, jag menar inte skräp utan bra grejer."

Carolina Sartorius informerar att sektionen kan behöva fler världsmästare.

Lars Gustafson informerar att nollorna gärna vill ha en svensk nollning och inte en engelsk.

Louise Hauzenberger föreslår att man kontaktar de internationella studenterna och frågar om de vill vara världsmästare.

### §13 Sektionssafarit

Sebastian Karabeleski har gjort en plan för vart man ska befinna sig under Sektionssafarit, han hade även tänkt att bjuda på mackor. Vidare berättar han även vad Sektionssafarit är för mötesdeltagarna.

Sofia Siljeholm undrar när det är.

Sebastian Karabeleski svarar att det är nästa vecka på tisdag.

Lars Gustafson undrar om talman får stå någonstans.

Sebastian Karabeleski svarar att det vore najs och att han ska fixa plats.

### §14 Övrigt

- Lars Gustafson ser gärna att det ges ut mer info om sektionsmötet.



Daniel Lundell menar att det i alla fall har kommit ut på korrekt sätt.

Lars Gustafson föreslår en nyhet på hemsidan och Facebook.

Josefin Karlsson ska skicka en kallelse till en bredare mail-lista.

- Josefin Karlsson haft möte med F-sektionen angående problemet mellan F och D efter att data tagit ön Ön inför regattan. F-sektionen ska prata med sina phaddrar och andra personer som är med i detta. Vi ska prata med de drabbade om detta på sektionen.

Lars Gustafson uppmanar styrelsen att prata med nollegeneralen.

Peter Dahl, Carl Nilsson Nyman, Daniel Lundell, Sofia Siljeholm, Lars Gustafson och Jens Elofsson lämnade lokalen.

- Josefin Karlsson informerar att man har hittat personer som sovit i iDét.

Jashar Vahid och David Larsson lämnade lokalen.

Mötet **beslöt** att dra in access till iDét.main för personerna då de brutit mot accesskontraktet.

- Micaela Bortas undrar om styrelsen tycker att hets och likabehandling är ett problem i år.

Carolina Sartorius tycker att det varit marginellt sämre i år men att det inte har varit ett stort problem.

Micaela Bortas vill gärna ha ett möte med styrelsen om detta.

Styrelsen tycker att det är en bra idé.

§15 Meddelanden

- Peter Dahl informerar mötet om att han driver ett rekryteringsföretag som heter Linqr, de vill ha nära kontakt med D-sektionen. De kommer snart fråga om att sätta upp affischer hos oss.

§16 OFMA

Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan 13:18.



Mötessekreterare

Justeras

Alen Lulic  
Propagandamästare tillika sekreterare

Josefin Karlsson  
Ordförande